
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 27. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 169
I forlængelse af svaret på UUI alm. del - spm. 34, bedes ministeren oplyse,
om det hører til Udlændingestyrelsens normale praksis i sådanne sager at
indlede sagsbehandlingen med at meddele, at man først efter ca. tre måneder
kan oplyse, hvornår sagen forventes afgjort, samt hvad der i givet fald er bag-
grunden herfor.
Spørgsmålet bedes besvaret forud for besvarelse af samrådsspm Q.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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